



Styrelsemöte 2, HT20

Dagordning för styrelsemöte 2, 2020-10-01 klockan 12:10 i TSURR.

Formalia

Mötets öppnande

Mötet förklaras öppnat klockan 12:13.

Mötets ordförande

Erika Lundin väljs till mötesordförande.

Mötets sekreterare

Oliver Larsson väljs till mötessekreterare.

Avstängning av mobiltelefoner

Justering av röstlängd

Erika Lundin
Oliver Larsson
Theo Alperud
Johanna Lindoff
Rasmus Lyxell
Erik Fredriksson
Mimmi Edholm
Mido Kalash
Lukas Hedström
Mats Bennervall

Val av justerare tillika rösträknare, samt justeringsdatum

Mats Bennervall väljs till justerare tillika rösträknare samt att justeringsdatum sätts till den 15:e oktober.

Mötets behöriga utlysande

Mötets behöriga utlysande godkänns.

Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkänns med följande tillägg:

- Bilaga: 1A
- Ärende: Åskan mottagningströjor ID
- Beslut: Åskan mottagningströjor ID
- Beslut: Mat till stormöte

Adjungeringar

Inga adjungeringar.

Föregående protokoll

Vi pratade om att hålla en brädspelskväll, detta har inte blivit av.

Stormötet sköts upp efter förfrågan från FUMs presidium.

Vi pratade om overallbeställning och att en inventering av storlekar behövdes göras.

Det diskuterades också kring CS skåp i MIT-källaren.



Information

Ordförande

För det mesta förberett inför stormötet.
Observerat stormöten för design- samt doktorandsektionerna.
FUM 1 är idag, kl 17:15 idag på origo. Alla kårmedlemmar är välkomna att närvara och lyssna.

Vice ordförande

Skrivit till ID gruppen och marknadsfört höststormötet samt till de ID ettor som inte än är med i ID gruppen.

Kassör

Fixat swishkoder till skåpen så betalning blir smidig till nästa termin då vi börjar ta en mindre avgift.
Datamottagningsäskan klar.

Sekreterare

Renskrivit och lämnat in mötesprotokoll 1.
Varit på FUM O.

Utskott

Arbetsmarknadsutskottet

Varit kontakt med ACC om vår mail, de vet inte varför den är som den är.
Kontaktat några företag om samarbeten men de flesta kan inte göra mycket nu som följd av pandemin. Många är dock positiva till framtida samarbeten.

Utbildningsbevakningsutskottet

Pratat med IndividID om att börja planera ett firande då ID fyller 20 år.
Också pratat med Tomas och ska på ett möte angående utbildningsbevakning senare idag.

Kommunikationsutskottet

Vakant.

Studiesociala utskottet

Har kontaktat de som har skåp om att de behöver höra av sig om de vill ha kvar skåpen. Många har svarat men inte alla.
Varit i kontakt med Viktor angående SAMO, den utbildning NTK håller för studiesociala ledamöter.

Intressegrupper

C-egot

Inventerat overallstorlekar, sålt en overall till en äldrekursare.

DV-egot

Ska så snart som möjligt fixa revisionsberättelsen från förra året.

ID-egot



Inventerat overallstorlekarna.

Övriga meddelanden

Vi har nått 200 följare på instagram och därmed tycker förra UTB att vi ska bjuda på kaffe för att fira.

Ärenden

Höststormötet

Kom ihåg att anmäla er om ni vill ha mat.

Erika kommer med förslag om att köpa pizza.

Diskuterar oss fram till mackor från MITUM då pengar går tillbaka in i kåren samt att det blir billigare och mer pandemivänligt. Pizza är fortfarande backup om vi skulle vara för sent ute för att beställa från MITUM.

All röstning på stormötet kommer att ske online för att underlätta rösträkning.

Ser gärna att vi i styrelsen är på plats.

Äskan mottagningströjor ID

En äskning är inkommen, se bilaga 1A.

Då vi tillsammans tog ett informellt beslut att godkänna detta innan mottagningen började finns inte mycket att diskutera.

ID hade dock inte räknat med moms i sin ordinarie förfrågan så summan är lite högre än förväntat.

Beslut

Mat till stormöte

Styrelsen beslutar:

att Erika köper mat till stormötet för upp till 2500kr.

Äskan mottagningströjor ID

Styrelsen beslutar:

att godkänna äskan enligt bilaga 1A.

Övriga ärenden

Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte hålls den 15:e oktober klockan 12:10 i TSURR.

Avslutande formalia

Övriga frågor

En idé spånades om att vi bör ha möten med båda mottagningsgrupperna inför mottagningen, detta för att berätta om äskan och event som vi ordnar



för nOlla.

Kodkväll med ettorna hade varit kul nu under C-programmeringen. Theo försöker ordna med Acino eller annat.

Har vi någon sponsor för overaller? Nej, inget napp än så länge..

När ska vi införskaffa hoodies? Vi bör fråga institutionerna för sponsring av hoodies. Vi sätter en deadline för detta till den 16:e oktober.

Hur många har meddelat om att ha kvar skåp? Många har hört av sig men vissa kommer vi behöva kontakta igen. Vi kommer nog skriva privat på facebook för att ge dem en sista chans innan vi klipper skåpen.

Mötets avslutande

Mötet förklaras avslutat klockan 13:06.

I tjänsten

Erika Lundin,

Ordförande CS-sektionen 20/21